

Dagsorden møde i LKB gymnastikudvalg mandag d. 17. april 2023

Kl. 17.00-21.30 Møderum A, billiardrummet, Gistruphallen

Valg af referent: Annie

1. Orientering fra formanden v/Lene
 - Klubdag 3. juni
 - Rikke orlov/ferie juni og juli

Referat:

Klubdag: Ikke mere info end mail, der er delt rundt. Forskellige aktiviteter i løbet af dagen og 2 hold, der laver opvisning (Italiensholdet og sommerrytme for kvinder).

Rikke orlov: ingen afklaring om erstatning endnu. John har været sygemeldt, men hans søn Rasmus er blevet ansat til at klare praktiske opgaver, hvor John kan klare opgaver på pc.

2. Kort orientering om økonomi v/Christine
 - Status på 2023
 - Hvordan endte 2022 – som forventet?

Referat:

Status på 2023: Pt. Underskud pga. ingen indtægter, men der har været udgifter til dragter, godtgørelser mv., men ikke overskredet hvad, der har været budgetteret

Der bliver ført mere rettidig regnskab nu hvor vi er med, så der ikke længere er måneders efterslæb med indberetning af udgifter.

Hvordan endte 2022: Sluttede med overskud på lidt over 100.000kr, hvor en del af pengene bliver brugt på redskaber, stævner og dragt

3. Evaluering af opvisning 2023
 - Entre ca. kr. 23600– deraf 64 x halvdags billet.
 - Hvordan fungerede formiddag / eftermiddag isoleret set?
 - Cafeen – ikke købt ordentligt ind til DGI opvisning, bedre til lokalopvisning

Referat:

Opdelingen af opvisningen har en effekt på entreprisen, men det er ikke fordi pengene mangler, men der kan overvejes om vi skal sætte prisen op næste år.

Bedre luft som publikum med pladsen. Opbakning omkring at bevare opdelingen af formiddag og eftermiddag, men publikum skal opdrages til at blive siddende nu når opvisningen kun tager 1,5 time, men således, at de sidste hold på formiddagen også kan få opbakning. Vi skal have mere fokus på det i næste sæson ved blandt andet at opfordre instruktører til at dele om det og sætte fokus på det i opslag/reklame omkring det. Vi kan overveje at slutte opvisningen af med det største hold.

Bedre bemanding på redskabsholdet, der var lidt tomt om eftermiddagen i forhold til om formiddagen.

Vi skal have tænkt overlevering ind i forhold til cafeteriaholdene formiddag og eftermiddag i forhold til fx slush-ice og pølser på grillen, så en dedikeret person til overlevering og ansvar.

Bedre samling på instruktørspisning med sandwich i forhold til året før.

Overvejes om vi skal have lejet en ekstra slush-ice maskine til næste år, da cafeen ikke kan følge med og der er potentiale for salg af flere.

Skal vi overveje musik mellem holdene som underholdning mens der lige skiftes "scene" og næste hold er klar

Præsentation af instruktørerne var en ok ide, men det skal instrueres tydeligere næste år, så instruktørerne er med på ideen. Det skal tilføjes i opvisningsguiden og nævnes på instruktørmøde.

4. Evaluering sæson 2022-2023

- Tilbagemeldinger på hold, teams andet?

Referat:

Landsdelsholdet har været glade for deres instruktører

Familiehold – der skal nytænkes i forhold til setup omkring koordinering af mad og pasning, skal man overveje fast ordning eller om de som forældre skiftes til at undvære træning og være madansvarlig. De skal være bedre til at komme ud af lokalerne til de rette tidspunkter. I voksen kan være nok, hvis der er hjælpeinstruktører til at tage sig af børnene. Kontingentet skal sættes op, så indkøb af mad skal være nemmere og ikke varetages af flere personer fra gang til gang. Der skal tilknyttes en holdleder/instruktør til holdet til at kunne tage ansvar for holdet og opgaverne, så det er den samme person, der møder op og ungerne skal ind til.

Overvejes om der skal laves en drejebog til dem, der møder op.

Linda havde eftersøgt mere sparring i starten af sæsonen, men havde hjulpet med besøg af Lene. Hun ønsker en voksen mere næste år.

Obs. På indslusning af nye instruktører – vidensdeling og ”hvordan gør vi i den her forening”

Rikke og Julie har fungeret fint, men Julie har været lidt presset når Rikke ikke har været der og andre har skulle dække ind som fx Christine.

Drengespring, der blev slået sammen har fungeret okay, og så længe der har været hænder nok har det kunne fungere med både alders- og niveauopdeling

5. Opstart af sommergymnastik 2023 v/Lene

- Piger årgang 2018 oprettet
- Sommerrytme for kvinder
- 2 x fredagsspring på SEA for juniormix
- Sommergymnastikskole 3 dage uge 26

Referat:

Piger – efterspørgsel for nogle af de tidligere gymnaster, der ikke er 2018, men der blev ikke plads

Kvinder – 10 tilmeldt pt. Der bliver lavet en tjekker på om, der er flere fra dameholdet, der ønsker at deltage. Nogle ønsker ikke at deltage på holdet pga. opvisning, andre kan ikke deltage den 3. Og det kan stille spørgsmålstejn ved at deltage på holdet.

*Fredagsspring – 1 gang betalt fordi Martin kørte forgæves efter redskaber til efterskoledag
Sommer-skole – udsolgt (7 drenge)*

6. Landsdelsjuniorhold v/Gitte og Mette G (Lene)

- Status på hold næste sæson
- Præbooking af weekend træning?

Referat:

Status på næste sæson:

LDJH – rytme vil alle fortsætte, Jakob skal i militæret, Thomas har for meget om ørerne og Jesper ønsker at fortsætte. Jesper har snakket med Peter fra Zero to Hero og han ønsker at bytte fra zero to hero til juniorholdet. Kristian fra tidligere sæson har også været en mulighed, men er ikke helt afklaret pga. praktiksituation. Holdet skal køre videre som 1 hold i stedet for at opdele det i 2 igen. Der har været nogle interne udfordringer i teamet, men ikke noget, der har været delt i løbet af sæsonen og det kan evt. blive nødvendigt med et evalueringsmøde. Mette rækker ud til Peter og Kristian omkring næste sæson.

Gitte trækker lidt ud af arbejdsfordelingen på næste sæson, så Majbritt kan komme mere ind i det sammen med Mette. Lene fortsætter med at være involveret på økonomi-fronten for også

at være en del af det som formand og som repræsentant for foreningen. Instruktører skal i næste sæson være bedre til at informere om udgifter i løbet af sæsonen. Lene, Mette og Majbritt er arbejdsgruppen for næste sæson og Gitte er med på sidelinjen til overlevering. Opstartsmøde skal være på en hverdagsaften i juni måned.

Der skal evt. være en hjælpeinstruktør med inde for at vi kan begynde og sluse næste generation af instruktører ind og Mette følger op med instruktører om de har nogle kandidater.

Afterrep – begge instruktører forsætter og de ønsker spejlsal i nordkraft, men det er ikke nødvendigvis så nemt at få fat i. De er meget selvkørende i forhold til bestilling af dragt. Gitte tager et møde med instruktørerne omkring setup næste sæson i forhold til bookinger og andre aftaler.

Udgifter til instruktører til stævner skal regnes med ind i kontingenter og budgetter for næste sæson

7. Festival Del Sole 2023 v/Lene

- Status på turen
- Økonomisk status

Referat:

Status: 28 gymnaster, 4 instruktører og 1 forælder med – træning er startet i torsdags, og der er lidt udfordringer med nogle gymnaster, der ikke er så glade for Martin og Lucas som modtagere og nogle havde demonstreret lidt til træningen. Kun 3 rytmer på holdet, så de må indfinde sig med lidt springtræning da det er svært at underholde dem i 2 timer hver gang. Økonomi: de 40.000 fra sidste år hjalp en del, men det ser fornuftigt ud og der er stadig opgaver i gang. Reklameindtægter kan komme til at spille en rolle i forhold til sidste rate.

8. Årsplan 2023/2024 v/Lene

- Lagt ind under filer --> Årsplaner
- Hvem booker haller til hvad?

Referat:

DGI har ikke meldt opvisningsdatoer ud, men Lene og Annie skal deltage i møde onsdag 19/4, hvor der forventes at blive snakket mere om opvisninger

Opstartsuge for ny sæson – uge 36?

Påsken ligger rigtig træls i forhold til næste års opvisninger (23.marts-1.april)

Næste sæson kan vi forlænge med et par uger efter påske og overveje at ligge lokalopvisning i midt april for at undgå for mange konfirmationer. Overvejes om godtgørelser skal hæves, hvis sæsonen skal forlænges.

Efter møde i DGI vil Lene og Annie lave udkast til årsplan og datoer – Lene booker haller

9. Næste sæson v/Lene

- Hvor langt er vi for at få en ugeplan og teams dækket ind?

Referat:

En del nye på listen, primært hjælpeinstruktører og spirer og en enkelt voksen (til piger 3 år) Der mangler instruktører til dameholdet, Rikke Lauritsen skal spørges og derefter kan Nanna og instruktører fra afterrep spørges om de kender nogen. Kan Anne Friis være en mulighed? Hun er primært danser.

Gymnastik, leg og bevægelse er udfordret med Emilie pga. praktik næste sæson. Trine vil gerne prøve at fortsætte.

Instruktør mangler på piger 4 år

Familieholdet mangler at melde tilbage – stor opbakning til åben træning

Der mangler 1 voksen til spring 1 piger (Martin er der lidt ligesom i år)

*Der mangler hænder til juniormix (rytme) og en enkelt voksen på spring 2
Der mangler hænder til Zero to Hero*

Nødvendigt at få svar fra de sidste, der ikke har meldt tilbage så vi kan begynde og jagte nye instruktører til de hold, der mangler.

10. De unge mennesker i foreningen v/Maibritt

Referat:

Fint oplæg – ikke så meget gymnastik, men på hovedbestyrelsesniveau.

Mads og monopolet-agtigt, med 2 unge frivillige, der kunne blive stillet spørgsmål.

Hvordan får man unge ind? Pizza og faxe-kondi, hvordan inviterer man dem ind i foreningen? Hvordan kan man "tage dem på ordet"?

Udtalelser / CV / Certifikat – hvad får man ud af det som ung? Noget til CV'et

Overveje en form for job-opslag frem for at prikke dem på skulderen

Gulerod på tværs – forslag med at invitere alle instruktører/hjælpere til en fest/pizzadag 1 gang om året, på tværs af sportsgrene for at se andre unge i øjnene / de andre sportsgrene er ikke lige så gode til at bruge unge hjælpere som os

Bør vi lave et arrangement omkring jul for de unge for at give dem en "gulerod"? Julefrokost for de unge under 18

Bør vi overveje et "unge-udvalg", der kunne komme med forslag til foreningen og fx lokalopvisningen?

Professionelle i folkeskolerne – fx deltage i en idrætstime og motivere

11. 26/5 Sommerfest og næste møde v/Lene

Referat:

Lene arbejder på menuen

Mette G laver velkomstdrink

12. Eventuelt

Referat:

Afslutningsarrangementer – der er styr på det meste, Annie melder tilbage med antal til vin

Annie tager Nordkraft 22/4

Alle kommer næsten til vin-yoga

Christine tager Nordkraft 29/4

Gitte og Lene deltager i vin-yoga 1/5

Gitte skriver til Gitte og tjekker med antal af måtter

Mette G melder tilbage med antal vin, der skal bestilles